
Woord van de voorzitter
In oktober 2024 vinden de gemeenteraads- en provincieraadsverkiezingen plaats. Alle inwoners van Bertem, Leefdaal en Korbeek-Dijle kunnen 
dan hun stem uitbrengen voor een nieuw gemeente- en provinciebestuur. Die lokale verkiezingen zullen onoverkomelijk verbonden zijn aan 
de resultaten van de nationale en Vlaamse verkiezingen van juni 2024. De recente peilingen en diens resultaten voor sommige partijen, hebben 
vandaag al invloed op het politieke landschap in Bertem.

Er worden ‘nieuwe partijen’ opgericht en men heeft spreekwoordelijk het licht gezien. Men wil zich distantiëren van de nationale 
politiek en zich volledig inzetten op lokaal niveau. Op het eerste zicht een lovenswaardig engagement. Maar ik stel mezelf de vragen: wat deden 
zij dan voorheen? Hebben zij tot op heden dan niet de belangen van de inwoners van Bertem, Leefdaal en Korbeek-Dijle vooropgesteld aan de 
partijpolitiek? Hebben ze al die jaren voor hun partij gewerkt en niet voor u als inwoner? Wat heeft hen dan � naal toch doen inzien dat gemeente-
politiek over de belangen van de inwoners moet gaan en los moet staan van de nationale politiek?

Ik kom terug op de recente peilingen, want daarin schuilt allicht het gros van de antwoorden op mijn vragen. Het is namelijk geen toeval dat 
net die partijen die het ongezien slecht doen in de peilingen, een golf aan afvallige lokale afdelingen meemaken. ‘Redden wie zich redden kan’, 
is het motto. Schrijnend. Opmerkelijk is dat de N-VA datzelfde fenomeen niet ondergaat. De lokale N-VA-afdelingen van onze collega’s werken 
met geheven hoofd verder. Ook N-VA Bertem blijft trouw aan haar moederpartij en idealen.

De realiteit is dat er niet opeens een nieuw inzicht in de gemeentepolitiek gekomen is. Men wil simpelweg niet 
delen in de voorspelde (rake) klappen van de moederpartijen. Met voor sommige partijen de kiesdrempel in zicht, 
nemen ze de vlucht vooruit, of het spreekwoordelijke ‘hazenpad’, en nieuwe lokale initiatieven rijzen als padden-
stoelen uit de grond. Passende beeldspraak omdat de verkiezingen in de herfst van 2024 plaatsvinden? Ook, 
maar de groene vingers onder ons weten dat paddenstoelen enkel groeien op arme grond of op iets wat dood is.

Jurgen Gyns
Voorzitter

Nieuwjaarsreceptie
Klink samen met N-VA Bertem op het nieuwe jaar!

Vrijdag 12 januari 2024
Vanaf 19 uur

Wagenhuis van de Pastorij
Vossenstraat 4 in Bertem
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Beste N-VA-leden

Beste inwoners van Bertem, Leefdaal en Korbeek-Dijle
We staan een jaar voor de gemeenteraadsverkiezingen en we zijn klaar om met de N-VA onze campagne te starten. Het programma 
en de lijst met kandidaten zijn in volle voorbereiding om de inwoners van Bertem, Leefdaal en Korbeek-Dijle een alternatief te 
bieden na decennia van stilstand. De lokale N-VA-afdeling zet zich vanuit de oppositiebanken van de Bertemse gemeenteraad al 
lange tijd in voor onze drie landelijke dorpen. Meer dan ooit hebben we uw steun nodig.

Jammer genoeg moet N-VA Bertem met lede ogen blijven aanzien dat de huidige regerende coalitie geen rekening houdt met onze 
constructieve inbreng. Met als gevolg dat de verstedelijking van onze gemeentes nog steeds de vrije loop krijgt, er enkel geïnvesteerd 
wordt in veilige fietsinfrastructuur wanneer andere overheden meebetalen, het gemeentebestuur geen graten ziet in een samenwer-
king met de stad Leuven (al dan niet een voorbode voor een fusie) …

Leefdaal, Bertem en Korbeek-Dijle liggen aan belangrijke verkeersknooppunten en worden meer dan ooit geconfronteerd met 
verschillende maatschappelijke noden en uitdagingen:

    Leefdaal en Korbeek-Dijle zijn volledig aangewezen op de 
hoofdgemeente Bertem. Een eventuele fusie met Leuven 
maakt dat onze drie dorpen op een stad aangewezen zullen 
zijn. Een stad die in alle opvattingen verschilt, met alle 
gevolgen vandien.

    De lokale detailhandel voor basisinkopen valt weg, 
waardoor er enkel ontwikkeling is aan de belangrijkste 
verkeersknooppunten. En die kunnen de drukte niet aan.

    Het verkeer neemt toe waardoor er meer sluiproutes
ontstaan en de veiligheid tijdens de spitsuren in het 
gedrang wordt gebracht.

    Weg- en fietsinfrastructuur wordt gebrekkig onder-
houden.

    Er is onvoldoende veilige fietsinfrastructuur. Er wordt 
enkel geïnvesteerd in bovenlokale fietsroutes waarbij 
andere overheden het leeuwendeel van de financiering 
voor hun rekening nemen.

    Verregaande ‘appartementisering’ met ondoordachte 
gebouwen die niet passen in het karakter van een dorp, 
creëert problemen waarmee het gemeentebestuur geen 
rekening houdt en waarop het onvoldoende is voorbereid. 
De appartementsgebouwen die overal opgericht wor-
den en de verkavelingen van open ruimtes veroorzaken 
nieuwe uitdagingen, zoals nieuwe leefpatronen, tekorten 
in scholencapaciteit en kinderopvang … en veroorzaken 
probleemsituaties, bijvoorbeeld het afvoeren van het regen-
water bij hevige buien naar lager gelegen gebieden waar 
veel bewoning is.

Joris Fonteyn
Fractievoorzitter

Philippe Koninckx
Ondervoorzitter

Inwoners van Bertem, Leefdaal, en Korbeek-Dijle willen een rustige en veilige 
omgeving, een plek voor recreatie en ontspanning, groen om zich heen, goede 
verkeersinfrastructuur en de mogelijkheid om basisinkopen te doen in eigen dorp.
   
N-VA Bertem is meer dan ooit gemotiveerd om het leefbare en landelijke karakter en 
bestaan van onze dorpen te verbeteren en te verzekeren. We kunnen dat niet alleen en 
we zijn nog op zoek naar geëngageerde en gemotiveerde inwoners om ons project mee 
vorm te geven. Aarzel niet om contact op te nemen via onze bestuursleden of via het 
contactformulier op onze website bertem.n-va.be.

Samen kunnen we werken aan een betere toekomst voor onze gemeenten. Laten we 
samenwerken voor een sterker Bertem, Leefdaal en Korbeek-Dijle.

bertem@n-va.be



Maak kennis met ons bestuurslid Ronî Mazlum Deli
Ronî is eigenlijk een Koerdische roepnaam. Ronî komt namelijk uit 
Noord-Koerdistan, het gebied onder bezetting van Turkije. Zijn leven daar 
was niet langer veilig, waardoor hij sinds 1990 in Leuven en sinds 2012 in 
Bertem woont. Hij werkt als zorgkundige in het woonzorgcentrum 
Sint Bernardus. 

“Mijn grote sympathie en inzet voor de N-VA zijn er gekomen omwille van het 
beleid voor Vlaanderen en het confederalisme. En omwille van de steun aan 
minderheden. Daarom werd ik lid van de N-VA en ben ik actief als bestuurslid 
bij N-VA Bertem. Mijn Vlaams-nationalistische overtuiging komt voort uit mijn 
ervaring als Koerd. Ik sta principieel aan de kant van elk volk in zijn weg naar 
zelfbeschikking. Ik weet immers zeer goed wat het voor een volk betekent om 
onder de knoet gehouden te worden.” 

“Ik ben ervan overtuigd dat we met N-VA Bertem het beste lokale beleid 
zullen voeren en het landelijke en Vlaamse karakter kunnen behouden.”

Brabantse Wouden erkend als nationaal park
De Brabantse Wouden, een prachtig gebied dat meer dan 10.000 hectare aan waardevolle natuur beslaat, werden o�  cieel erkend 
als nationaal park. Dat is het resultaat van drie jaar intensieve samenwerking tussen diverse partners, waaronder de provincie 
Vlaams-Brabant, twaalf gemeentebesturen, middenveldorganisaties, landbouwers en inwoners.

Natuur, erfgoed en beleving
Mede onder de gedreven leiding van 
Bart Nevens, eerste gedeputeerde van de 
provincie Vlaams-Brabant, werd er de 
voorbije jaren met succes gewerkt aan de 
erkenning. De Vlaamse Regering, met 
Zuhal Demir aan het roer als minister 
van Omgeving, heeft zich tijdens de 
recente legislatuur sterk gemaakt voor 
het benoemen van nationale parken. Een 
nationaal park staat symbool voor 
buitengewone natuurlijke schoonheid, 
rijke erfgoedwaarden en unieke beleve-
nissen die onlosmakelijk verbonden zijn 
met het landschap en de lokale cultuur. 
Dat trekt zowel inwoners als bezoekers 
uit binnen- en buitenland aan, wat een 
significante impuls geeft aan de toeristi-
sche sector en de algemene economie van 
de regio.

De Brabantse Wouden, met iconische 
bossen zoals het Hallerbos, Zoniënwoud 
en Meerdaalwoud, herbergen de grootste 
oppervlakte eeuwenoud bos in Vlaan-
deren. Die gebieden zijn ware parels van 
natuurlijke schoonheid en historisch 
erfgoed. Groen toerisme en natuur-
beleving in Vlaanderen zijn populairder 
dan ooit, en dit nationaal park speelt 
daar perfect op in.

Toekomstplannen
De erkenning is niet alleen symbolisch; 
er zijn concrete plannen voor de 
toekomst. Het 24-jarige masterplan 
voor de Brabantse Wouden omvat maat-
regelen om de natuur te versterken en uit 
te breiden, met speciale aandacht voor 
zeldzame en gevoelige dier- en planten-
soorten. Ook wordt er gedacht aan 
duurzame voedselproductie en behoud 
van biodiversiteit. Bart Nevens benadrukt 
de betrokkenheid van de lokale gemeen-
schap: “Maar het plan denkt ook aan de 
inwoners. Wie hier woont en leeft, moet 
mee genieten van de sterktes van dit 
nationale park en de kans krijgen om 
mee te timmeren aan de uitbouw ervan.”

Sleutelrol voor Bertem
Bertem bevindt zich binnen het 
werkingsgebied van de Brabantse 

Wouden. “Bertem, met zijn prachtige 
groene gebieden, past perfect in het 
verhaal van de Brabantse Wouden”, zegt 
gedeputeerde Bart Nevens. “De regio 
Bertem heeft het potentieel om een 
sleutelrol te spelen in de verdere ontwik-
keling van dit nationaal park.” 

Jurgen Gyns, fractievoorzitter van N-VA 
Bertem, uit zijn enthousiasme: “Een 
erkenning als nationaal park is een mijl-
paal voor Bertem en de omliggende 
regio. Het biedt immense kansen voor 
onze natuur, inwoners, bezoekers en 
lokale ondernemers. We zijn vastbesloten 
om de doelstellingen van het masterplan 
na te streven en zo de Brabantse 
Wouden verder te verrijken. We roepen 
de gemeente op om in de toekomst actief 
bij te dragen aan het realiseren van de 
doelstellingen en de Brabantse Wouden 
nog mooier te maken dan ze nu al zijn.”

Bart Nevens
Gedeputeerde

www.n-va.be/bertem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


